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projekt                                                    Protokół nr 40/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 21 marca 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 21 marca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:45 

tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było  

8 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 

Teams). Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są prawomocne. 

Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U.2020.0.1842 z późn. zm), za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 

pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 

eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 

uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 

uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Monika Orpel -Śmigielska, radca prawny; 

3. Maja Dobber-Mrożek, zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Promyczek”  

w Kędzierzynie Koźlu; 

6. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu; 

7. Hubert Adamek, Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu  
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Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 39 z dnia 14 lutego 2022 r. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokół został 

zamieszczony na portalu eSesja, radni nie zgłosili uwag do protokołu nr 39, zapytała czy ktoś 

obecnie wnosi uwagi, wobec braku uwag, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 39 z dnia 14 lutego 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 

do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatom na repatriantów 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że radni otrzymali materiał w formie 

pisemnej, w nawiązaniu do przedstawionego projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do 

zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatom na 

repatriantów poprosiła o wprowadzenie w temacie zastępcę prezydenta miasta Kędzierzyn-

Koźle Wojciecha Jagiełło.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle poprosił o pytania.  

Wskazał, że przygotowaniem dokumentów dla wskazanych kandydatów na repatriantów 

przygotował sekretarz miasta.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie 

zgłosił chęci zabrania głosu. Poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków do 

osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatom na repatriantów. 

 

Radna Hanna Białas zgłosiła o problemie z Internetem przy głosowaniu poinformowała, że 

jest ,,za” pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Hanna Białas 
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Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały.  

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 

do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i 

członkom jego najbliższej rodziny  (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że radni otrzymali materiał w formie 

pisemnej, w nawiązaniu do przedstawionego projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do 

zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na 

repatrianta i członkom jego najbliższej rodziny poprosiła o pytania, wobec braku pytań 

przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków do 

osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i członkom 

jego najbliższej rodziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy  

z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy wraz  

z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że radni 

otrzymali materiał w formie pisemnej, projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia wykazu komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie 

mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy, 

w dniu 11 marca 2022 r. wpłynęła autopoprawka, została przekazana radnym, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, dodała, że ww. uchwała jest ściśle związana z dwoma 

poprzednimi uchwałami, gdyż mieszkania są potrzebne zaproszonym repatriantom, otworzyła 

dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie ustalenia 

wykazu komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy 

z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy wraz z autopoprawką.. 

 

Radny Marek Piasecki zgłosił problem z Internetem przy głosowaniu poinformował, że jest 

,,za” pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

Marek Piasecki 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2025 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025, poprosiła  

o wprowadzenie w temacie Prezydenta Miasta Wojciecha Jagiełło.  

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że ww. projekt uchwały wyjaśnił, że 

projekt uchwały jest wprowadzany ze względu na zmianę przepisów, gdyż wymogi ustawy 

nakazują zmianę nazwy uchwały i ma on charakter wieloletni. Nie trzeba będzie co roku 

uchwalać tego programu.  

  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 8.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. 

protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że sprawozdanie 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025, poprosiła  

o wprowadzenie w temacie Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agatę Morkis.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agata Morkis poinformowała, że 

przekazany materiał w formie pisemnej, zawiera ważne informacje dot.  Wspierania Rodziny 

na lata 2019-2021 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. Aby program dobrze 

funkcjonował, ważna jest współpraca pomiędzy jednostkami, co w naszej gminie dobrze działa. 

Połączone działania interdyscyplinarne pozwalają na bardzo dobrą realizację celów.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja Spraw 

Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 
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Ad 9.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2021-2025 za 2021 

rok (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został 

przedstawione obszerne sprawozdanie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025, otworzyła dyskusję, wobec braku pytań, poinformowała, że komisja Spraw Społecznych 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 10.  

Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2021 do 31.12.2021 r.  

wraz z załącznikami (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 

zostało przedstawione obszerne pisemne sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2021 

do 31.12.2021 r. wraz z załącznikami. 

 

Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”, wyjaśniła,  

że Promyczek w 2021 r. pracownicy i podopieczni wrócili na zajęcie, ośrodek działał prawie 

cały czas, były tylko dwie dwutygodniowe przerwy przez korona wirusa. Poza tym zajęcia były 

prowadzone na bieżąco. W wakacje był realizowany dwu tygodniowy program  

z dofinansowania z PEFRON, młodzież wyjechała na trzy dni do Poznania. Gmina przekazała 

40 tys. zł na działania zapobiegania COVID. Liczy, że w tym roku wszystko wróci do 

normalności.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała pracownikom i 

dyrekcji Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu, za prace 

na rzecz podopiecznych, poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. 

sprawozdanie. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał czy udało się zatrudnić logopedę. Zainteresował się tym 

problemem, chciał pomoc, lecz  jest bardzo nieliczna grupa logopedów, wszyscy pracują i nie 

szukają kolejnego etatu.  

 

Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”, wyjaśniła,  

że Promyczek w 2021 r. wyjaśniła, że  pomimo wielu ofert, nie zgłosił się nikt chętny. Cały 

czas szukają logopedy.  

 

Ad 11.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2021 rok w związku planem 

pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022, planem 

pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2022 oraz § 2 Uchwały Nr XVII/176/19 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 

zostało przedstawione obszerne pisemne sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia 
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za 2021 rok w związku planem pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle na rok 2022, planem pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2022 oraz § 2 Uchwały 

Nr XVII/176/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 roku. 

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że zadania z programu Ochrony Zdrowia 

będą realizowane w ramach dostępnych środków finansowych.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 12.  

Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 w 2021 roku zgodnie z planem pracy 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022, planem pracy Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta na 2022 rok oraz § 13 Uchwały Nr XXIX/314/20 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 19 grudnia 2020 r (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 

zostało przedstawione obszerne pisemne sprawozdanie z realizacji Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 w 2021 

roku zgodnie z planem pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022, planem pracy 

Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2022 rok oraz § 13 Uchwały Nr XXIX/314/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2020 r. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał o ilość mieszkań do remontu będzie przeznaczonych oraz  

ile mieszkań gmina przeznaczy dla uchodźców.  

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że na razie gmina nie przeznaczyła 

mieszkania dla uchodźców, ze względów formalnych.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu wyjaśnił, ze w styczniu i lutym przekazano mieszkania dla osób z list, 

dopiero nadwyżka pozwoli na przeznaczenie mieszkań do remontu przez przyszłych najemców. 

W mieszkaniach do tej pory pobranych przyszli najemcy maja problem z remontem w czasie 

przez COVID. W tym miesięcy zaproponuje Prezydent Miasta listę piętnastu mieszkań, do 

remontu przez przyszłych najemców.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał czy są problemy z płatnościami dla tych mieszkań, a sporo 

mieszkań  gmina już przekazała.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że nie ma zaległości w płatnościach.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o punkt 4, spis lokali wynajmowanych na czas trwania 

stosunku pracy, o dokonanej zmianie lokalu u budynku Urzędzie Miasta na szatnię, zapytał kto 

dokonał zmiany przeznaczenia charakteru lokalu, skoro decyzję powinna podjąć Rada Miasta 

uchwalą.  

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że ta uchwała dokona zmiany 

przeznaczenia tego lokalu, to było mieszkanie służbowe, pracownik przeszedł na emeryturę i 

opuścił lokal. Nikt nie zrobił tam szatni i łazienki, tylko wskazują co ma być wykonane, będzie 

zmiana przeznaczania lokalu.  
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Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta, poinformował, że ta uchwała dokona zmiany 

przeznaczenia tego lokalu, to było mieszkanie służbowe, pracownik przeszedł na emeryturę i 

opuścił lokal. Prezydent Miasta proponuje zmianę funkcji mieszkania, na szatnię. sama 

redakcja uzasadnienia, może wprowadzać w błąd.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o skutki finansowe. 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że ta uchwała nie wywołuje skutków 

finansowych, tylko powoduje wykreślenie mieszkania z zasobu, a czym innym będzie remont.  

 

Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, mecenas wyjaśniła, że od strony formalno-prawnej lokale 

funkcjonują jako przeznaczone do najmu na cele służbowe i tylko formalną decyzją rady 

mieszkanie może być formalnie usunięte. Ta uchwała nie wywołuje skutków finansowych.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że zapis w uzasadnieniu wprowadza w błąd.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 13.  

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu przedkładam celem 

rozpatrzenia wniosek o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 

na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.2.2022) wniosek stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

Dyrektora SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego 

zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.2.2022), został przekazany radnym 

w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie 

zgłosił chęci zabrania głosu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu przedkładam celem 

rozpatrzenia wniosek o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.2.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 14. 

Opinia komisji do wniosku Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu  

o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy (PMS.7140.6.1.2022) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że radnym został 

przekazany w formie pisemnej, wniosku Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-

Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy (PMS.7140.6.1.2022) nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła 

dyskusję.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała jaki straż pracy ma osoba ubiegająca się o mieszkanie.  

 

Hubert Adamek Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że straż pracy 

pracownika wynosi niecałe trzy lata. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał kto decyduje o tym, że ww. pracownik jest miastu bardziej 

potrzebny, uważa, że podział jest sztucznie robiony. Uważa, że coraz więcej mieszkań 

przeznacza się na mieszkania służbowe. Kolejno zapytał co w przypadku przejścia na 

emeryturę, np. po 25 latach, co gmina zrobi z mieszkańcem takiego lokalu, kiedy zakończy się 

stosunek pracy.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że gmina 

zaproponowała uchwałę proponując 35 mieszkań służbowych i takie jest prawo pracodawcy, 

że może złożyć wniosek, dodała, że jest stała rotacja w mieszkaniach. Wyznaczono wiele 

kryteriów, które młody pracownik musi spełnić. Każdy wynajmujący jest świadomy, że po 

przejściu na emeryturę, należy opuścić lokal służbowy.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała czy mieszkanie jest w zasobie lokali i czy było już 

wynajdowane dla policjanta, czy należy wyasygnować kolejny lokal, ile mieszkań służbowych 

jest w posiadaniu policji.  

 

Hubert Adamek Komendant Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że mieszkanie 

było używane jako mieszkanie służbowe ale policjant nie mieszkał.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, wyjaśniła, że nie trzeba powoływać nowego lokalu do zasoby 

alby zrealizować wniosek pana Komendanta. Sprawdzi i udzieli odpowiedzi później ile 

mieszkań służbowych jest w posiadaniu Policji. 

 

Radna Halina Mińczuk wyjaśnił na pytanie radnego Grzegorza Chudomięta, że zdarzały się  

takie przypadki, że lekarze, którzy przerwali pracę w SP ZOZ Kędzierzyn-Koźle bądź 

policjanci przechodzący na wcześniejszą emeryturę bądź urzędnicy, musieli opuścić 

mieszkania i otrzymywali je kolejne osoby. Takie postępowania są prowadzone skutecznie.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu o 

wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku 

pracy (PMS.7140.6.1.2022).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 
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Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Białas, Halina Mińczuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:  

5 głosów ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące się”, pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Ad 15.  

Opinia komisji do wniosku mieszkanki Gminy zamieszkałej wraz z dwojgiem małoletnich 

dzieci w Ośrodku dla Ofiar Przemocy w Rodzinie, w sprawie przyśpieszenia wskazania 

lokalu wynajmowanego na czas nieoznaczonego (PMS.7140.2.67.2021) wniosek stanowi 

załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

mieszkanki Gminy zamieszkałej wraz z dwojgiem małoletnich dzieci w Ośrodku dla Ofiar 

Przemocy w Rodzinie, w sprawie przyśpieszenia wskazania lokalu wynajmowanego na czas 

nieoznaczonego (PMS.7140.2.67.2021), został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt poruszył informacje ujęte we wniosku. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyjaśniła, że przez 

wnioskodawczynią figuruje tylko 7 trzyosobowych gospodarstw domowych. Takie 

przesuniecie na liści pozwoliłoby tej pani o dłuższe o kilka miesięcy pozostanie w placówce w 

której przebywa aktualnie. Dzieci już się przyzwyczaiły do obecnych warunków, do 

przedszkola, wnioskodawczyni nie chce narażać dzieci na kolejne zmiany. A po kilku 

miesiącach może się okazać, że otrzyma wskazane mieszkanie.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt uważa, że kiedyś została ustalona pewna procedura przyznawania 

mieszkań, a obecnie proponuję się zmianę, ze względu na pewne okoliczności.  

Zapytał po co się zakreśla się we wniosku, pozycje na liście. 

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że jest obowiązek anonimizacji danych.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy decyzja komisji jest wiążąca dla Prezydent Miasta.  

 

Nie wyjaśnił Wojciech Jagiełło lecz dodał, że Prezydent Miasta nigdy nie podjęła innej decyzji 

niż komisja.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku mieszkanki Gminy zamieszkałej wraz z dwojgiem małoletnich 

dzieci w Ośrodku dla Ofiar Przemocy w Rodzinie, w sprawie przyśpieszenia wskazania 

lokalu wynajmowanego na czas nieoznaczonego (PMS.7140.2.67.2021)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

  

Ad 16.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.29.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego  

do najmu socjalnego (PMS.7143.1.29.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy w uzasadnieniu można wyczytać powody decyzji sądu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, wyjaśniła, że taką praktykę 

stosuje się już parę lat, nie przyznaje się nowych lokali tylko podpisuje się umowę na obecnie 

zajmowany lokal. Dzięki czemu gmina nie musi remontować nowych lokali. 

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło udzielił szczegółowych wyjaśnień, dzięki czemu gmina 

nie musi remontować nowego lokalu, tylko przekazuje obecnie zamieszkały przez lokatora. 

Taka praktykę stosuje się od paru lat.   

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że popiera słowa prezydenta miasta oraz przewodniczącej komisji, dodał, że są 

to też osoby które celowo nie płacą, liczą iż dostaną nowo wyremontowane mieszkania, lecz 

również są to osoby które zapomniały, że mają pół roku na podanie swojego dochodu, po to, 

żeby przedłużyć umowę najmuj z racji swojego dochodu. Od 2020 roku nie wykonuje się 

eksmisje. Jest już 100 rodzin z wyrokiem o eksmisje do pomieszczenia tymczasowego, a osoby 

które mają wskazanie do lokalu socjalnego nie zgłosiły się na podpisanie umowy, tym samym 

pozbawiły się prawa do lokalu socjalnego. Jeżeli obostrzenie Covid zostanie zmienione,  

w perspektywie, czeka wielka sprawa eksmisji. Może nie będzie pomieszczeń tymczasowych, 

gdyż z powodu wojny, będzie trudniej o lokale tymczasowe bądź hotele, a problem się 

nawarstwia i będzie dosyć duży.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o powody, czy wszystkie wnioski dotyczą niepłacenia 

opłat za lokale czy są inne powody.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że najczęstszym powodem jest niepłacenie za lokale oraz brak tytułu prawnego. 

Po czasie MZBK kieruje wniosek do sądu.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt widzi potrzebę zmiany prawa, bo inaczej gmina jest stale narażana 

na koszty, utrzymuje osoby niepłacące za czynsz oraz nie płacące podatków na rzecz gminy. 

Prawo dotyczy wszystkich gmin w Polsce. Zapytał ile jest wniosków na mieszkania socjalne.  
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Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że wniosków jest ponad 600.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że sąd nie zastanawia się nad tym, że osoby w kolejce 

oczekujących na mieszkania socjalne bardziej na nie zasługują niż ci którzy otrzymali wyrok  

z eksmisją z prawem do mieszkania socjalnego. I kolejno jest zadziwiające, że mieszkanie 

bardziej się należy, osobom które nie płacą, powinni spaść na koniec kolejki i ponownie 

oczekiwać.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że zgodnie z ustawą mieszkaniową o ochronie 

zasobu mieszkaniowego, są sytuacje w których sąd nie ma wyjścia i musi orzec o uprawnieniu 

do lokalu socjalnego. Przypadków jest kilka min gdy dotyczą kobiety ciężarnej, małoletnich, 

sad nie ma wyjęcia musi o tym orzec. Zgodnie z wszelkimi zasadami w takim wyroku znajduje 

się uzasadnienie i opisanie tej sytuacji. Gmina wie z jakich przyczyn sąd przyznaje lokal 

socjalny, gdyż wynika z to z uzasadnieniem, lecz gminy nie mają na to wpływu.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.29.2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 17.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.2.2022) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.2.2022) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, wskazała, że sprawa dotyczy ewentualnego 

płacenia odszkodowania przez gminę osobie prywatnej, wtedy koszty są znacznie wyższe,  

otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.2.2022)..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Halina Mińczuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:  

6 głosów ,,za”, 1 głos ,,przeciw”, pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Ad 18.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 

/PMS.7143.2.12.2020) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego  

do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 /PMS.7143.2.12.2020), został przekazany radnym 

w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję oraz 

poprosiła o wyjaśnienia. 

. 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o osoby oczekujące na liście na mieszkania socjalne, które 

wynajmą mieszkania na otwartym rynku i przestaną za nie płacić. Skoro dyrektor 

poinformował, ze jest 500 osób na liście oczekujących. Czy gmina będzie ponosić 

odszkodowania. Czy wtedy, że gmina przydzieli im mieszkania socjalne. Nawiązuje w pytaniu 

do poprzedniego wniosku.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyjaśniła, że jeszcze muszą mieć 

wyrok o eksmisję.  

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło udzielił szczegółowych wyjaśnień, jeżeli najemca 

prywatny uzyskał taki wyrok o eksmisję, gmina musi dostarczyć mieszkanie, aby nie płacić.  

Problem musi zostać na poziomie ustawowym.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyjaśniła, że nie ma takich 

przypadków dużo. Nie jest to metoda korzystna dla osób.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że wniosek dotyczy mamy oraz trójki dzieci,  

z tytułem prawnym do lokalu, powierzchnia wynosi 19 m, jest za mała i jest za mała aby 

wskazać ten sam lokal. W lokalu są złe warunki mieszkaniowe. Matka wnioskodawczyni nie 

ma uprawnień do lokalu. Na lokalu występuje zadłużenie.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że wyrokiem sądu, prawo do lokalu otrzymały tylko dzieci, bez rodziców, ale, 

że są prawnymi opiekunami też muszą być eksmitowany. Wyjaśnił, że podjęto dążenia  

do zmiany zapisów ustawy, zgłoszono wnioski, wiele petycji i uwag lecz rząd przyjął zapisy  
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na korzyść lokatorów niepłacących. Prezydent Miasta zwracała się trzykrotnie do premiera  

z pytanie w tym zakresie, dwukrotnie otrzymała odpowiedz negatywną, kolejno skierowaniom 

gminę do ministra sprawiedliwości właśnie w temacie eksmisji, by zwolnić gminę. Jeżeli ktoś 

posiad niebieską kartę  przemocy, nie można go eksmitować ze względu na COVID. Jeżeli jest 

lokator uciążliwy dla sąsiadów, to obecnie nie można go eksmitować i efekt jest taki. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zapytała czy jest wolny lokal dla 

matki wnioskodawczyni. Oczekuje na liście, lecz jest przed nią czterdzieści rodzin.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że MZBK musi przygotować lokal, który można 

będzie wskazać.  

 

ad vocem Grzegorz Chudomięt prosił o dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych 

o rzetelną odpowiedz na jego pytania. Nigdy nie mówił, że zarząd MZBK, nic nie robi.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że sformowanie ujęte przez radnego, że należałoby robić coś w tym zrobić, 

wskazywało na stwierdzenie, że MZBK nic nie robi, po prostu źle zrozumiał zapytanie.    

 

Radna Halina Mińczuk zapytała o zadłużenie na lokalu oraz jakiego lokalu to dotyczy.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że dot. lokalu na ul. Portowej, na lokalu jest zadłużenie.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała dlaczego Pani po wyroku nie złożyła wniosku o lokal 

komunalny z uwagi na mały metraż.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 

/PMS.7143.2.12.2020). 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (2) 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska 

BRAK GŁOSU (3) 

Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:  

2 głosy ,,przeciw”, 3 głosy ,,wstrzymujące się”, negatywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

Ad 19.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.76.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
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oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego  

do najmu socjalnego (PMS.7143.1.76.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję oraz poprosiła  

o wyjaśnienie. 

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że wniosek dotyczy mamy oraz trójki dzieci,  

z tytułem prawnym do lokalu, powierzchnia wynosi 19 m, jest za mała i jest za mała aby 

wskazać ten sam lokal. W lokalu są złe warunki mieszkaniowe. Matka wnioskodawczyni nie 

ma uprawnień do lokalu. Na lokalu występuje zadłużenie.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że wyrokiem sądu, prawo do lokalu otrzymały tylko dzieci, bez rodziców, ale, 

że są prawnymi opiekunami też muszą być eksmitowany. Wyjaśnił, że podjęto dążenia  

do zmiany zapisów ustawy, zgłoszono wnioski, wiele petycji i uwag lecz rząd przyjął zapisy  

na korzyść lokatorów niepłacących. Prezydent Miasta zwracała się trzykrotnie do premiera  

z pytanie w tym zakresie, dwukrotnie otrzymała odpowiedz negatywną, kolejno skierowaniom 

gminę do ministra sprawiedliwości właśnie w temacie eksmisji, by zwolnić gminę. Jeżeli ktoś 

posiad niebieską kartę  przemocy, nie można go eksmitować ze względu na COVID. Jeżeli jest 

lokator uciążliwy dla sąsiadów, to obecnie nie można go eksmitować i efekt jest taki. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zapytała czy jest wolny lokal dla 

matki wnioskodawczyni. Oczekuje na liście, lecz jest przed nią czterdzieści rodzin.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że MZBK musi przygotować lokal, który można 

będzie wskazać.  

 

ad vocem Grzegorz Chudomięt prosił o dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych 

o rzetelną odpowiedz na jego pytania. Nigdy nie mówił, że zarząd, nic nie robią.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała o zadłużenie na lokalu oraz jakiego lokalu to dotyczy.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu wyjaśnił, że dot. lokalu na ul. Portowej.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała dlaczego Pani po wyroku nie złożyła wniosku o lokal 

komunalny z uwagi na mały metraż.  

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.76.2021)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 
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Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 20.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.75.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.75.2021), został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, wskazała, że sprawa dotyczy ewentualnego 

płacenia odszkodowania przez gminę osobie prywatnej, wtedy koszty są znacznie wyższe,  

otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.75.2021)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 21.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.73.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.73.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.73.2021)..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 22.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.72.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.72.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.72.2021)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 23.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.68.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego (PMS.7143.1.68.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.68.2021)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 24. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.64.2021) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosku  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.64.2021) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.64.2021)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 25.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.59.2021 

/PMS.7143.2.26.2021) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego (PMS.7143.1.59.2021 /PMS.7143.2.26.2021), został przekazany radnym w 

formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie 

zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.59.2021 

/PMS.7143.2.26.2021)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 26.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

a) Wskazanie kierunków badań profilaktycznych przy opracowaniu projektu ,,Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025 (PMS.0007.4.2022). 

 

Radna Grażyna Filipowicz wskazała kierunek badań profilaktycznych - potrzebę wykonywania 

prześwietleń płuc RTG po przebytym COVID.  

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz wyjaśniła, że prześwietleń płuc RTG wykonuje się rutynowo. 

Bardzo trudno jest określić jakie badania byłyby potrzebne, ponieważ czasami COVID atakuje 

układ nerwowy a u innych osób układ kardiologiczny. Badania RTG wykonuje się natychmiast. 

Trudno jest wskazać kryterium do diagnostyki.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że przebiegi po 

COVID były bardzo różne, były objawy kardiologiczne, neurologiczne. Zgadza się z radną 

Elżbietą Kozakiewicz, że skierowanie na RTG wystawia lekarz pierwszego kontaktu z NFZ i 

nie jest o wskazane, by ująć to badanie w badaniach profilaktycznych. Wskazała potrzebę 

wykonania ujęcia w badaniach profilaktycznych szczególnie badania kolonoskopia, gdyż jest 

bardzo dużo przypadków raka jelita grubego.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że w poprzednich latach były badania jelita grubego 

czyli badanie na krew utajoną. Badanie prostaty, lecz otrzymano negatywna opinię w 
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przypadku prostaty, był problem z realizacją tego programu w ocenie agencji. Lecz należy się 

zapoznać czy coś się nie zmieniło. Proponowane mogą być badania dot.   

 

Radna Małgorzata Lipczyńska wskazała, aby przy kształtowaniu badań profilaktycznych, brać 

pod uwagę badania refundowane przez NZF, nie ma sensu dublowania badań. Do zakresu 

badań finansowanych prze gminę, wskazujemy też badania profilaktyczne czyli zapobiegające. 

W badania powinny zostać jak do tej pory np. mammografia, HPV, RTG klatki piersiowej czyli 

zapobieganie nowotworom piersi, płuc i szyjki macicy. Badania dot. osób 40+ pokrywają się  

z badaniami refundowanymi przez NFZ.   

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że badania 40+ 

dotyczą konkretnego rocznika, więc można te badanie zgłosić ale dla starszych roczników, z 

dwóch form finansowania, więc  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że zanotowała zgłoszone sugestie. Badania 

finansowane przez NFZ nie zostaną uznane przez agencję, nie można ich powielać w badaniach 

profilaktycznych. Na badanie osteoporozy nie ma realizatora. Badanie HPV i badanie szyjki 

macicy jest ujęte w badaniach profilaktycznych. Tarczyca, choroby naczyniowe, miały 

pozytywną opinie. Na badanie czerniaka przez dermatoskop nie było realizatora. Badanie jest 

bardzo potrzebne i miało pozytywną opinię agencji.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wskazała możliwość dalszych 

rozmów w tym temacie na komisjach lub osobiście u pani kierownik.  

 

Komisja Spraw Społecznych poparła kontynuację wskazanych przez urząd badań 

profilaktycznych.  

 

2) Zarządzenie Nr 1725/PMS/2022 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 16 lutego  

2022 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego oraz przedłożenia jej Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

3) Kolejny termin komisji został ustalony na 11 kwietnia 2022 r. o godz. 16:00 

 

Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło udzielił wyjaśnił w temacie pomocy uchodźcom, 

podziękował za wszelką okazaną pomoc, poinformował o ilości dzieci w szkołach i 

przedszkolach. Wskazał gdzie można składać wnioski. .  

 

Ad 27.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 18:45  zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 
Spisała A. Dworaczek 

        

        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

 

                            Ewa Odulińska (-) 

 


